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Návrh   uznesenia 

 

 

Miestne zastupiteľstvo 

 

berie na vedomie 

 

informáciu o vybavovaní podnetov občanov z Poslaneckých dní. 
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Poslanecké dni - podnety občanov 

 

 

17.2.2014 

Poslanci : Beáta Bohunická 

    Ing. Marta Čarnogurská 

 

1. OZ stomikov ILCO-klub, p. Benčová (adresa neuvedená) 

Predsedníčka klubu p. Benčová požiadala mestskú časť o zníženie nájomného v Dome kultúry 

Dúbravka, kde majú prenajaté priestory kancelárie a platia mesačne cca 170 €. OZ má 100 

členov z celej Bratislavy. Jedná sa o starších občanov a invalidných dôchodcov a členské 

príspevky nemôžu pokryť výšku nájomného. 

( odpovedané listom č. OMPaL 6681/3574/2014 dňa 25.03.2014 ) 

 

 

2. Alfonz Malý, Hanulova 5 

Upozornil, že na Skleníku nie je uzavretý vchod a v budove sa zhromažďujú bezdomovci 

a zapaľujú oheň. 

( odpovedané listom č. SÚ 3749/3119/2014/Hr dňa 24.02.2014 ) 

 

 

3. Štefan Bednár, Lysákova 6 

a) Upozorňuje na problém riešenia vykurovacích ventilov ústredného kúrenia na MŠ na 

Ožvoldíkovej. Výmenou ventilov ÚK s regulačnými hlavicami sa zlepší klíma v prospech 

zdravia detí a nebude sa musieť tak často vetrať. Cez prázdniny a víkendy sa objekt zbytočne 

prekuruje a prostredie je nedýchateľné. Nové ventily sú návratná investícia lebo sa ušetrí na 

spotrebe tepla. 

( odpovedané listom č. SP 9048/2992/2014 dňa 5.5.2014 ) 

 

b) Obyvatelia Drobného (vežiaky) a Lysákovej by uvítali zvýšený dohľad na venčenie psov 

vzhľadom na vzrastajúce množstvo exkrementov v bezprostrednom dotyku s bytovými 

domami Drobného 22, 23, 24. Mestská polícia má právo uložiť pokuty, možno to pomôže 

k náprave. 

( odpovedané listom č. OŽP 3485//2837/2014 dňa 20.02.2014 ) 

 

 

 

 



 4 
 

 

 

 

 

3.3.2014 

Poslanci : Ing. Peter Čecho 

                  Štefan Duchoň 

 

Irena Igariová, Fedákova 34 

Žiada opätovne orezať kríky a vyčistiť priestor na pozemku p. č. 1323 na Fedákovej ulicic. 

Tento priestor bol v roku 2012 vyčistený a kríky orezané Magistrátom BA. Preto žiada 

mestskú časť o opätovné vyzvanie magistrátu na orezanie kríkov a čistenie. 

      ( odpovedané listom č. OŽP  4927/3325/2014/Sk dňa 17.3.2014 ) 

 

10.3.2014 

Poslanci : JUDr. Andrea Duongová  

                 Ing. Štefan Fuzy 

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

 

17.3.2014 

Poslanci : Ing. Branislav Gál  

                 Mgr. Soňa Gazdíková 

 

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

 

24.3.2014 

Poslanci : Andrej Guzy   

                 Ing. Peter Hanulík 

 

Mária Kvasnicová, Fedákova 10, Elena Koláčková, Fedákova 8 

žiadajú: 

a) opraviť drevenú výplň lavičiek oproti Fedákovej 10, 

b) Zvýšiť kontrolu mestskej polície v uvedenom parku, 

      ( odpovedané listom č. OŽP  8081/3854/2014/Sk dňa 14.4.2014 ) 
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c) Reklamujú, že chodník zo zámkovej dlažby zhotovený v lete 2013 (podľa plániku) nie je 

potrebný a že neboli vykonané terénne a sadové úpravy. Zemina spod chodníka leží vedľa 

chodníka, 

d) Upozorňujú, že objekt bývalých jaslí na Fedákovej dlhodobo chátra a podľa nich nie je 

využívaný. Odporúčajú ho využiť ako škôlku alebo jasle. 

      ( odpovedané listom č. OÚR/4124/2014/Al dňa 5.5.2014 ) 

 

 

31.3.2014 

Poslanci : Ľubomír Havránek   

                 Jozef Havrilla 

Anna Volánska, Bazovského 17, Jarmila Schönová, Pekníkova 9 

Poukazujú na zvyšovanie cien parkovania od roku 2005 do roku 2012 – parkovné sa postupne 

zvýšilo z 3 650 Sk na 2019 Eur (6 540 Sk), chcú zdôvodniť toto zvýšenie, navrhujú úľavu pre 

dôchodcov. 

      ( odpovedané listom č.  OÚR 4125/2014/Al dňa 5.5.2014 ) 

 

 

7.4.2014 

Poslanci : Ing. Boris Hradecký   

                 Ing. Juraj Káčer 

                   

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

14.4.2014 

Poslanci : Ing. Peter Klepoch   

                 PhDr. Matilda Križanová 

                   

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

28.4.2014 

Poslanci : Ing. Lilia Lohnická   

                 JUDr. Dušan Mikuláš 

                   

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 
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5.5.2014 

Poslanci : Ing. Igor Mravec   

                 Mgr. Marián Podrazil 

                   

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

 

Všetky odpovede na listy sú k nahliadnutiu priamo na Miestnom zastupiteľstve alebo na 

Organizačnom oddelení Miestneho úradu. 

 

Bratislava, máj 2014 

 

 


